

Menu · 餐牌 · メニュー

# 麻王

ラーメン



店內食品只限堂食，不設外賣及帶走服務。  
All food is for dine-in only, takeaway service is not available.

如對任何食物有過敏反應，請於點餐前通知服務團隊。  
Please inform the service team of any food allergies or dietary requirements prior to ordering.



Galaxy Macau Menu 202210

# ラーメン 拉麵 Ramen



豚王搜羅頂級食材，秉承了日本古代傳統的造湯方法，日日新鮮熬煮十多小時，製成這種鮮味與香味並存的豚骨湯底，並非一般豚骨湯底能相比！

日本の伝統ある技法により、旬の厳選食材を使用し、毎日10時間以上をかけて仕込むスープは新鮮第一。旨味や香りなど、豚王基本の味を楽しめます。

Our signature pork soup stock (Tonkotsu) is created with ancient Japanese craftsmanship over a long period of time. The long preparation time and top quality ingredients give the soup a full-bodied texture and layers of flavors.

## 豚王

Butao

原味  
オリジナル  
Original

MOP94  
(610g)

黑王秘製香味油的漆黑帶光色澤，來自豚王的另一秘傳日本傳統黑醬，再混以當日新鮮的本地蔬菜配合而成！芬芳馥郁，這就是豚王獨創的黑王！

數種の食材を段階的に調理し香りを立たせた特製マー油と、深みのある味わいの秘伝の黒醬が、食欲をそそる香ばしさとともに、日本由来の神秘を漂わせる一杯です。

Based on our signature pork soup stock, we add our specially made "black sauce" and "black ball" to create the Black King. The sauce and the ball are made with black garlic, squid ink, minced pork, vegetables and a tantalizing mixture of seasonings.

## 黒王

Black King

墨魚汁  
イカ墨  
Squid Ink

MOP98  
(710g)



赤王裡的秘製醬汁，是以麻油研製而成的鮮味香辣醬油。將香辣醬油，混以熟成味噌，味噌的層次感便會隨著熱湯解放出來！

熟成味噌と旨辛タレが口の中で渾然一体となり、心地よい刺激と深みのある味わいがスープに溶け出し、やみつきになる一杯です。

Based on our signature pork soup stock, we add our specially made "red spicy sauce" and "red ball" to create the Red King. The sauce and the ball are a delicate balance of chili powder, spicy sauce, miso, sesame oil and minced pork.

## 赤王

Red King

辣味  
Hot Spicy  
& Spicy

MOP98  
(690g)

# ラーメン

拉麵  
Ramen

純白的芝士配上天然純正的橄欖油，並混合新鮮的羅勒葉等多種蔬菜，與豚王的原味豚骨湯底出奇地配合，確實教人驚嘆！

パルメザンチーズとフレッシュバジルが純生豚骨スープに溶け合い、洋と和が重なり合う、まさに魅惑と創作に溢れた一杯です。

Based on our signature pork soup stock, we infuse it with olive oil and fresh basil leaves. The Parmesan cheese powder on top really brings out the character of the Green King.

## 翠王

Green King

西日  
フュージョン  
East meets West

MOP98  
(580g)



## 限定王

Limited King  
??

豚王會不定期推出限定王！無論在價格、提供時間及限定數量，也可能有別，敬請留意屆時公佈！

当店は期間限定メニュー限定王をご提供します。価格や、販売時間や、限定数量などを変更する場合があります。ぜひ、お楽しみください。

From time to time, we'll introduce Limited King. Their prices, available quantity and periods may vary. Please refer to our in-shop notices, posters or even ask our staff for details.

# ラーメン

拉麵  
Ramen



澳門王

Macau King  
マカオ王  
MOP98

豚王の日籍職人擅於以在地食材與當地特色創作新品，突破界限，為拉麵迷製造驚喜。這次，職人利用了代表澳門土生葡菜的「馬介休」作為構思，為「澳門銀河™」店匠心創作出全新限定的「澳門王」！

職人利用「馬介休」獨有的香氣，精心調製成濃郁的葡式魚醬。其層次豐腴，與豚王濃厚的豬骨湯完美融合，加上火炙水牛芝士和豚王獨有的麵條，保證讓你有難以想像的滿足感！

今回豚王では世界有数のリゾート「澳門」の歴史を尊重し、この限定を考案しました。ポルトガルを代表する料理の一つ、干しダラの塩漬けを使ったグラタンと豚王のコラボです。独特な香り放つ干しダラの塩漬けを丁寧に下処理し、豊潤で深みのある味わいのグラタンを豚王の濃厚な豚骨スープに合わせた絶品の一杯。まさに澳門の特別な限定商品に仕上がっております。

トッピングされたグラタンを少しづつスープに溶かし、混ぜ合わせたマリアージュが麺に絡み、口中でとろける

味わいが想像を絶する満足感に包まれる事を約束いたします

An innovative ramen that combines Japanese and Macanese culture in one bowl! Butao's head chef has meticulously selected Bacalhau, one of the signature ingredients in Macanese cuisine, to mingle with our homemade pork bone broth for a brand new Limited King that is only available at Galaxy Macau™ – Macau King!

The Portuguese salted cod fish is turned into a savory paste and then blended with our thick pork broth and topped with grilled Mozzarella for an aromatic combination of rich flavors. This Limited King will surely leave you an unforgettable experience!

# 配菜

トッピング  
Topping

ふたつ品



**溏心日本蛋** MOP 19  
(65g)  
**味玉** Marinated Japanese Egg

新しい品



**豚王餃子王** (5件) MOP 48  
(100g)  
**餃子王** (5個) Butao's Gyoza (5PCS)

製作需時15-20分鐘。  
Preparation time takes 15-20 minutes.  
所要時間15-20分。

限定  
調味料



**秘製燒叉燒** MOP 42  
(60g)  
**炙りチャーシュー** Butao's Char Siu



**腩肉** MOP 19  
(60g)  
**バラ肉** Pork Belly



**肩肉** MOP 19  
(60g)  
**肩ロース** Shoulder Butt

**替玉** 替玉 (110g) MOP 19  
(加麵底・後上) Extra Noodles

**加湯** スープ (150cc) MOP 12  
Extra Soup

**紫菜** のり (3g) MOP 4  
Seaweed

**辣芽菜** 味付けモヤシ(辛口) (90g) MOP 1  
Spicy Sprouts

**黒木耳** きくらげ (50g) MOP 9  
Black Fungi

**葱 椰菜** ネギ or キャベツ (60g) MOP 9  
Spring Onion or Cabbage

# 飲品 飲料 Drinks



可樂 (330ml)

ユーラ  
Coke

MOP28



零系可樂Zero (330ml)

ユーラZero  
Coke Zero

MOP28



朝日啤酒 (330ml)

アサヒビール  
Asahi Beer

MOP40



伊藤園玄米茶 (525ml)

伊藤園 げんまいちゃ  
Ito En Ooi Ocha Genmaicha

MOP35



波子汽水 (原味/草莓/蜜瓜)

ラムネ (レモネード/イチゴ/メロン)  
Ramune Soda (Original/Strawberry/Honeydew)

MOP34



柚子汽水

ゆずサイダー  
Yuzu Cider

MOP38



静岡縣綠茶可樂

しずおかユーラ  
Shizuoka Cola

MOP38

# 甜品 デザート Desserts



豚王奶凍 (90g)

ミルクプリン  
Buta's Panna Cotta

MOP23



杏仁豆腐 (110g)

杏仁豆腐  
Almond Tofu

MOP23

# 公司簡介

会社案内  
About Us

豚王拉麵由社長鄧振豪先生於2010年在香港中環創立，一直致力為香港提供最正宗，最傳統，且令人驚喜的日本博多豚骨拉麵，竭誠滿足各位拉麵愛好者的口味。希望於不久將來，豚王拉麵能把正宗，傳統而美味的拉麵，帶給世界各地的拉麵愛好者。

豚王拉麵於短短數年內已在香港開設了多間分店。2015年開始，豚王拉麵更正式進駐大中華地區，相繼於中國內地及澳門等地開設分店。

本店專為拉麵愛好者而設，主要提供既正宗且令人驚喜的日本博多豚骨拉麵。為了將最正宗的日本拉麵帶到店裡，豚王拉麵專誠從日本邀請當地的拉麵師傅參與製作，共同嚴格監控食材及水質。無論是遠近馳名的拉麵，深受歡迎的溏心蛋，以及不時引進的日本地道小食，所有食品製作均由日本師傅協助監督及管理，致力製作出最優質的日本拉麵及食品，以秉承豚王拉麵「真心入魂」的宗旨。

2010年に香港のセントラルに開業した豚王ラーメン。日本国外で最も本格な、伝統の博多ラーメンを提供し、誠心誠意ラーメン愛好者の追求を満足させています。

数年足らずで、豚王ラーメンは香港に多店舗を展開。さらに2015年から中国とマカオに進出しました。

当店はラーメン愛好者を最も喜ばせる本格派日本ラーメンを提供しています。

豚王が誠意的に日本のラーメン達人を香港へ招集、一緒に食材や、お水を厳選し、研究しております。全ての食材の仕込みは日本の職人から監督管理を協力され、最高品質を目指しています。『真心入魂』という趣旨を堅持します。

Butao Ramen was founded by Mr. Chandler Tang in 2010. The original shop was situated in Wo On Lane, Central, Hong Kong. Butao aims to provide the most authentic and traditional Japanese Hakata Tonkotsu ramen to the ramen goers in Hong Kong.

Over the past few years, Butao Ramen has opened a number of restaurants in Hong Kong. In 2015, Butao Ramen made its debut in Greater China and now has outlets in Mainland China & Macau.

Our signature bowl 'Butao' is a Hakata Tonkotsu ramen. Tonkotsu ramen is a creamy pork-bone soup ramen that originated in Kyushu, Japan's southernmost island, but found all over Japan nowadays. For bringing the most authentic Japanese Ramen to ramen lovers, we've invited ramen chefs from Japan to manage and maintain the quality and services same as Japan does.



# 店舖一覽

ショッポー覧  
Shop List



中環威靈頓街69號地下  
69 Wellington Street, Central

銅鑼灣登龍街18號 V Point地下4號舖  
Shop 4, G/F, V Point, 18 Tang Lung Street, Causeway Bay

太古城太古城道20號元宮閣地下404號舖  
Shop G404, G/F, Yuan Kung Mansion, 20 Taikoo Shing Road, Taikoo Shing

深水埗深旺道28號V Walk L2-21號舖  
Shop 21, 2/F, V Walk, 28 Sham Mong Road, Sham Shui Po

荃灣大壩街4-30號荃灣廣場1樓, 115號舖  
Shop 115, Level 1, Tsuen Wan Plaza, 4-30 Tai Pa Street, Tsuen Wan

將軍澳唐賢街9號PopCorn商場地下G25號舖  
Shop G25, G/F, PopCorn, 9 Tong Yin Street, Tseung Kwan O



「澳門銀河™」地下, G117  
G117, G/F, Galaxy Macau™